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tisková zpráva

Kolektivní trestní oznámení lékařů, odborníků ve zdravotnictví a dalších občanů
České republiky ze dne 26. března 2025

Kolektiv lékařů, odborníků ve zdravotnictví a dalších občanů (RNDr. Tomáš Fürst, Ph.D.; 
MUDr. Jaroslav Henzl; MUDr. Jan Hnízdil; Ing. Václav Hrabák; MUDr. Miloslav Kramný; 
MUDr. Tomáš Lebenhart; Mgr. Stanislav Novotný; MUDr. Marek Obrtel; 
Prof. RNDr. Jaroslav Turánek, DSc.; MUDr. Jan Vavrečka, Ph.D. a Mgr. Petr Zuska) podal dne 
26. března 2025 trestní oznámení o okolnostech nasvědčujících spáchání velmi závažných trestných
činů proti občanům České republiky, a to neznámými pachateli z nedbalosti, nebo organizovanou 
zločineckou skupinou.

V první polovině března 2025 zveřejnil slovenský vládní zmocněnec MUDr. Peter Kotlár 
na veřejné tiskové konferenci (https://www.youtube.com/live/QAKyigjLBzE?t=307), že některé 
vzorky vakcín proti SARS-COV-2 užívané na Slovensku obsahovaly nadměrně vysoký obsah 
oficiálně nepřiznané a nikde neuváděné DNA, a to až na úrovni obvyklé u přípravků genové terapie.
Přestože se šarže používané v různých státech či oblastech mohou odlišovat, existuje velice závažné
důvodné podezření, že genetické mRNA vakcíny používané v ČR obsahovaly a obsahují množství 
nepřiznaných biologicky aktivních látek ve formě kontaminace, přičemž některé z nich mohly 
závažně poškodit a stále mohou ohrožovat zdraví a životy všech občanů ČR i genofond naší 
populace.

Pravděpodobně nejzávažnější hrozbu představuje možnost masivní kontaminace mRNA 
vakcín určitou DNA, která může kódovat zdraví nebezpečné až smrtící proteiny (zejména S-
protein viru SARS-COV-2 a jeho umělé vakcinální varianty). Tento škodlivý genetický kód může 
být v takovém případě vložen do lidské DNA každého očkovaného jedince, což může znamenat 
zasažení a trvalé poškození jeho biologické autonomie a integrity. Tato podezření jsou podpořena i 
řadou dalších vědeckých prací prováděných různými zahraničními týmy a publikovaných v 
odborném tisku.

Oznamovatelé se domnívají, že okamžité jednání a přiměřený zásah orgánů činných 
v trestním řízení je naprosto nezbytný. Prioritně je potřebné učinit kontrolu obsahu všech šarží 
genetických mRNA vakcín používaných u nás v současné očkovací praxi. S ohledem na vysoké 
procento očkovaných jedinců v naší populaci a doporučení státních orgánů, aby se lidé nechali 
očkovat, je zajištění bezpečnosti užívaných vakcín enormně důležité, k čemuž je záhodno využít 
nejnovější technologie, které mohou podezření prokázat, nebo vyvrátit. V tak důležité otázce zdraví 
celé populace nelze zjištění ze Slovenska bagatelizovat, a i kdyby podezření bylo mnohem méně 
podložené, než potvrzuje skutečnost, vzhledem k opatrnosti by mělo být přistoupeno k okamžitému 
jednání.

Přestože řada studií prokázala ve vakcínách proti SARS-COV-2 mnoho nečistot a kontaminant, 
a to někdy zdraví vysoce nebezpečných, nebyly výrobci vakcín nikdy přiznány, v preklinických 
studiích nebyly zjištěny, a dokonce nebyly nikdy odhaleny analyticky pravděpodobně dysfunkčními
laboratořemi státních dozorových orgánů v rámci bezpečnostních kontrol šarží vakcín před jejich 
uvedením na trh. Proto existuje závažné podezření, že se v současné době bohužel nelze 
spolehnout na orgány státního dozoru, a proto kolektiv oznamovatelů předal tuto věc orgánům 
činným v trestním řízení s důvěrou v bezodkladné jednání.
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